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Delavcem LTH je dovolj obljub 
Delavci Loških tovarn hladilnikov so se včeraj zbrali na opozorilni stavki. 

ŠTEFAN 2ARGI 

Ško^a Loka - Včeraj se je na 
tovarniškem dvorišču zbrala 
večina od 300 še zaposlenih 
delavcev LTH na 4-umi opo-
zori lni stavki, s katero so 
opomnili vodstvo družbe, da 
se njihovo potrpljenje izteka. 
Stavka pa ni, razen za 
skromno skupino, ki dela na 
montaži na terenu, pomeni-
la prekinitve dela, saj proiz-
vodnja v tovarni že dober 
mesec stoji, delavci so se 
zbrali od doma, kjer čakajo 

na delo. Finančne težave te 
tovarne sicer trajajo že kar 
dobri dve desetletji, že davno 
so potonili v precejšnje dol-
gove in nič niso pomagale 
zamenjave lastnikov, proda-
je obratov, zemljišč in doka-
pitalizadje. Vse od lanskega 
poletja se vse pogosteje zara-
di pomanjkanja materialov 
ustavlja proizvodnja in vse 
pogosteje so težave z izplači-
l i sicer skromnih plač. Po 
novem letu je v treh mesedh 
proizvodnja tekla manj kot 
en mesec, kopif i se izguba. 

In prav to, kot nam je dejal 
predsednik sindikata David 
Švarc, j ih najbolj skrbi. Že 
nekaj mesecev poslušajo ob-
ljube o urejanju položaja in 
izgovore na banke, brez pra-
vih pojasnil, direktor, k i se 
očitno ne zna pogovoriti z 
nj imi, pa je pri delavcih po-
polnoma izgubil zaupanje. 
Najhuje in najbolj boleče je 
pri plačah. Decembrsko pla-
čo so prejeli 27. februarja, ta 
teden so dobili šele del, torej 
akontacijo januarske plače. 
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G L A S O V A PREJA 

Nepozabni Matija Majar Ziljski 

Letos mineva dvesto let od rojstva Mati je Majarja 
Ziljskega, nepozabnega narodnega buditelja In očeta 
programa Zedinjene Slovenije, temeljnega slovenskega 
državotvornega besedila. Naš časopis bo to obletnico 
počastil z iz letom na Koroško, katerega vrh bo prva 
čezmejna Glasova preja. Njen gost bo 
dr. Teodor Domej, zgodovinar in šolski nadzornik, 
ki je tud i velik poznavalec Majarjevega življenja in dela. 
Z n j im se bo pogovarjal publicist Miha Nagllč. 
Za uvod v prejo si bomo ogledali dokumentarni film 
"Izgubljene iluzije - Matija Majar Zi l jski" 
režiserja Andreja Mlakarja. 

Preja bo v gost i ln i Stara pošta {pri Pepci in Ludviku 
DrumI) v Bistrici na Zi l j i , v soboto, 4 . aprila, ob 1 7 . uri. 

Gorenjski glas v sklopu Preje pripravlja Izlet na Zil jo. 
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AKTUALNO 

V Iskratelu iščejo 
nove ti^e 
Svetovno gospodarsko krizo občuti 
tudi kranjski Iskratel, ki so ga najbolj 
prizadele razmere na vzhodnoevrop-
skih trgih. Zaradi upada naročil so že 
znižali plače za deset odstotkov, 
zmanjšujejo investicije, poskuiajo pa 
tudi pridobiti nove trge. 

GORENJSKA 

Letala niso pr^asna 
Prve meritve okoli brniškega letališča 
so pokazale, da letala ne povzročajo 
prekomernega hoipa. Ovilna iniciati-
va zahteva podatke o maksimalnih 
vrednostih hrupa. 

cc + 
Terorizem vpliva na vse 
v Sloveniji se je doslej zelo malo av-
torjev posvetilo proučevanju "sodob-
nega" zla - terorizma, pred dnevi pa 
je izšla knjiga Terorizem smo ljudje, 
ki jo je napisal Lojze Pavič s Prebače-
vega pri Kranju. 
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EKONOMIJA 

Elektrika se bo pocenila 
Pojav novega dobavitelja električne 

energije, ki je gospodinjstvom ponu-
dil električno energijo po nižji ceni, je 
očitno pretresel elektroenergetski trg. 
Tudi v Elektru Gorenjski znižujejo 
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VREME 

Danes bo še oblačno, občasno 
bo rahlo deževalo. 
Jutri bo deino jasno 
s spremen^ivo oblačnos^o. 
V nedeljo bo sončno in toplge. 

5 / M ° C 

jutri: ddnojasno 



POLITIKA danica.zavrl@g-glas.si 

LJUBLJANA 

S predsednikom države o humanitarni pomoči 

Predsednik države Datiilo TUrk se je ta teden sestal s pred-
stavniki humanitarnih organizacij in nekaterih večjih podje-
tij, ki jih je pozval k humanitarni pomoči. Skupaj so vladi 
predlagali, naj spremeni davčno osnovo za donirana sred-
stva z 0,3 odstotka na en odstotek obdavčenega prihodka, s 
čimer bo spodbudila k darovanju. V teh dneh pa se je na po-
večano socialno stisko odzvala trgovska družba Mercator, ki 
je dvanajstim območnim organizacijam Rdečega križa po 
Sloveniji (tudi kranjski) donirala pakete osnovnih živil za 
oskrbovanje socialno ogroženih družin. D. Ž. 

RADOVLJICA 

Na čelu SD mlajša generacija 
Na zboru članstva občinske organizacije Socialnih demokra-
tov Radovljica so izvolili novo pomlajeno vodstvo občinske 
organizacije. Novi predsednik je postal Uroš Jauševec, doseda-
nji glavni tajnik in na nedavnem nedeljskem kongresu stranke 
SD v Mariboru ponovno izvoljeni glavni tajnik stranke. Pod-
predsednica je Renata Jutriša in tejnik Uroš Mencinger. D. Ž. 

KRAN) 

Na novo izvolili člane organov SD 
Marca so tudi v Kranju izvolili nove predstavnike v organe 
SD. Novi predsednik območne organizacije SD Kranj je Ivan 
Crginič. Dosedanjo predsednico občinske organizacije SD 
Kranj Nado Mihajlovič je nadomestil Stanislav Boštjančič. 
Predsedniki drugih občinskih odborov SD pa so: Ivan Crgi-
nič (SD Preddvor), Stanislav Koselj (Naklo), Mirjana Čema-
žar (Šenčur) in Stanislav Bernard (Cerklje). Mladi forum SD 
Kranj pa bo odslej vodil Rok Zaplotnik. D. Ž. 

arih 
izžrebanemu naročniku časopisa 

Gorenjski Glas 

Avtokarto prejme VIDA BENČEVIČ iz Kranja. 

KOTIČEK ZA NAROČNIKE 

Razstava 
velikonočnih pirhov 
Bliža se velika noč in prav gotovo se že marsikdo med vami 
pripravlja na praznike. Takrat radi še bolj natančno kot pona-
vadi pospravimo svoje domove in jih tudi okrasimo, da si pri-
čaramo pravo praznično vzdušje. Morda se tudi vi v tem 
času, ko je še prekmalu za peko potice, radi zamotite z bar-
vanjem okrasnih pirhov. Zdaj ko je še zgodaj tudi za barva-
nje pravih jajc, vas vabimo, da polepšate izpihana jajca, ste-
klena, plastična, iz stiropora, lesa ali jajca iz kakšnega druge-
ga materiala. Med jajci vseh velikosti se seveda lahko znajde 
tudi kakšen zajček, piščanček ali kokoška in vse, kar še spa-
da zraven. Dajte domišljiji prosto pot in ustvarite kaj lepega. 
Če želite, nekaj svojih izdelkov od ponedeljka dalje, vsak dan 
od 8. do 19. ure (v petek do 16. ure) prinesite k nam. Razsta-
vili jih bomo v avli Gorenjskega glasa, na Bleiweisovi cesti 4 
v Kranju. Razstava bo na ogled vse do torka, 14. aprila, ko bo-
ste svoje izdelke lahko odnesli nazaj domov. Prisrčno vas va-
bimo k sodelovanju in tudi k ogledu razstave! 

II Divo 
Glas je dve naročnici, Andrejo in Ireno, popeljal na koncert 
skupine II Divo. Poslali sta nam naslednje vtise: "Iskrena in 
lepa hvala, da sva se kot novi naročnici GG lahko udeležili 
koncerta, ki je presegel vsa najina pričakovanja in izpolnil sa-
nje, doživeti skupino II Divo v živo. Najprej je človeka fescini-
rala sama postavitev odra, ki je bil z dvema sprehajališčema 
podaljšan globoko v samo dvorano, potem vrhunska produk-
cija, odlično ozvočenje, čudovite projekcije in animacije. Ko-
mur je všeč glasba, ki je kombinacija popa in roka, pa so štir-
je šarmantni moški različnih narodnosti in prečudovitih gla-
sov vsekakor polepšali večer. Očarali so nas z izvedbo večine 
svojih uspešnic in občutki ob poslušanju skladb so bili nepo-
pisni. Ta koncert je bil resnično balzam za dušo." 

Kaj se dogaja z zdravstvom 
Na povabilo evropskega poslanca jelka Kacina so za okroglo mizo o zdravstvu v Krarju ta teden 
govorili strokovnjaki in praktiki s tega področja. 

D A N I C A Z A V R L Ž L E B I R 

Kranj - Za naš zdravstveni si-
stem velja, da je dobro zasno-
van, ne znamo pa ga uprav-
ljati, je v poslanskem večeru 
Jelka Kacina na temo Kaj se 
dogaja v našem javnem 
zdravstvu dejal Marjan Če-
sen, strokovnjak s tega po-
dročja. Ob tem, ko vlada na-
poveduje spremembe v 
zdravstvu, pravi, da je treba 
najti pravo razmerje med 
njegovo ekonomsko učinko-
vitostjo in socialno pravič-
nostjo, pri obsegu pravic, ki 
so zagotovljene iz zdravstve-
nega zavarovanja, pa upošte-
vati, da se v zdravstvu pojav-
ljajo nove prioritete, zato je 
treba temu prilagoditi košari-
co javnozdravstvenih stori-
tev. Pri razmerju med jav-
nim in zasebnim zdravstvom 
meni, da pri slednjem zado-
šča koncesionirano zdrav-
stvo, pri tem pa je treba upoš-
tevati interes padentov pred 
pravico zdravnikov. Slavko 
Ziherl, podpredsednik LDS, 
sicer pa zdravnik psihiater, 
meni, da je treba zagotoviti 
večjo dostopnost in kakovost 

Od leve: Igor Horvat, Slavko Ziherl, Jelko Kacin, Marjan Česen in Jože Veternik 

zdravstvenih storitev, izvajal-
ce pa bolj stimulativno plače-
vati. Sedaj zdravstveni sistem 
šepa, med drugim tudi zato. 
ker ga obvladujejo številne 
interesne skupine, od farma-
cevtske industrije in lekarn 
do zdravnikov. Poslanec Jel-
ko Kadn je dejal, da je v ev-
ropskih državah zdravstvo 
urejeno na različne načine. 
Evropska komisija pa želi 
uravnovesiti zdravstveni si-
stem tako, da bi imeli evrop-
ski državljani možnost kori-
stiti boljše in cenejše zdrav-
stvene storitve v kateri koli 
drugi državi, pri čemer bi j im 

moralo zdravstveno zavaro-
vanje iz domače države to 
plačati. O svojih izkušnjah pa 
sta govorila tudi Igor Horvat, 
direktor Splošne bolnišnice 
Jesenice (po oceni padentov 
na šestem mestu med slo-
venskimi bolnišnicami), kar 
direktor med drugim pripi-
suje tudi dejstvu, da sledijo 
standardom kakovosti, in 
Jože Veternik, direktor 
Osnovnega zdravstva Go-
renjske. Slednji se že lep čas 
srečuje s prehodi zdravnikov 
iz javnega v zasebno zdrav-
stvo (v 15 letih je odšlo med 
zasebnike sto timov, pri tem 

se je tudi program zmanjšal 
za četrtino), kar ponekod 
povzroča težave zlasti pri 
organizadji dežurstev. Govo-
ri l i so tudi o pomanjkanju 
zdravnikov v odmaknjenih 
krajih, o tem, da bi jih mora-
li privabiti z boljšimi plačami 
in drugimi pogoji, o odsotao-
sti zdra -̂stvene mreže, o dol-
gih čakalnih dobah v spedali-
stični dejavnosti (na Gorenj-
skem pri ortopediji, okulisti-
ki in fizioterapiji), o pomanj-
kanju nadzora nad koncesio-
narji in podobnih težavah, ki 
jih čutijo vsi, ki potrebujejo 
zdravstvene storitve. 

Vlada v senci kritično o Pahorjevi 
Strokovni svet SDS je minuli teden v Adergasu priredil okroglo mizo o aktualnih političnih razmerah. 

D A N I C A Z A V R L Ž L E B I R 

Adergas - O teh so pred pol-
no dvorano članov in somiš-
ljenikov govorili Milan Zver, 
Zofija Mazej Kukovič, Marje-
ta Cotman (bivši ministri iz 
Janševe vlade), poslanec 
Branko Grims in Anže Lo-
gar. Milan Zver je govoril o 
gospodarski krizi, ki pa j i se-
danja vlada s svojo politiko ni 
kos. Skliceval se je na dobre 
gospodarske rezultate Janše-
ve vlade in na to. da je tik 
pred iztekom mandata pred-
lagala dva zakona, s katerima 
bi se aktivno spopadli s kri-
zo. Toda vmes je (ob nepra-

vem času, kot je dejal Zver), 
prišla zmaga S D na volitvah, 
kjer je po njegovih besedah 
na izid vplivala afera Patria, 
ki so jo "zakuhali" zmagoval-
d teh volitev. Branko Grims 
je obsežno govoril o tem, 
kako si v stranki predstavlja-
jo rešitev vprašanja izbrisa-
nih, kjer nasprotujejo seda-
njemu izdajanju odločb iz-
brisanim in so zaradi tega 
tudi vložili interpelacijo zo-
per notranjo ministrico Kata-
rino Kresal. Zahtevajo na-
mreč ustavni zakon, s kate-
r im bi uredili to vprašanje, in 
individualno obravnavo vsa-
kega primera posebej, da do 

pravic in odškodnin ne bi 
prišli špekulanti, ki so leta 
1991 delali zoper osamosvo-
jitev Slovenije i n bi l i celo 
med njenimi okupatorji. 
Postregel pa je tudi z aktual-
nimi novicami o parlamen-
tarni obravnavi rebalansa 
proračuna, o čemer je dejal, 
da je koalicija zavrnila vsa 
predlagana dopolnila opozi-
dje. Nekdanja ministrica za 
delo Marjeta Cotman je bila 
kritična zlasti do ukrepov 
sedanje vlade zoper socialno 
krizo, Zofija Mazej Kukovič 
pa je menila, da se je kriza 
začela že leto dni pred volit-
vami, razlog pa je dejstvo. 

da smo vstopili v evrsko ob-
močje. Sedanja vlada bi se 
morala zoper njo borit i s 
krepitvijo kondicije gospo-
darstva, z odpiranjem novih 
delovnih mest, ne pa zgolj s 
sodalnimi ukrepi in odpira-
njem SOS trgovin, je dejala. 
V razpravi pa je občinstvo 
odprlo še nekatera druga 
vprašanja, denimo povojne 
poboje in odstop Bojana 
Šrota kot predsednika SLS. 
Gostje pa so svoje volivce 
povabili na bližnje evropske 
volitve, kjer se bodo trije od 
njih potegovali za poslanski 
sedež (Mazej Kukovičeva. 
Zver in Logar). 

LJUBGANA 

Nezaupnica Kresalovi ni izglasovana 
Državni zbor je v petnajsturni razpravi obravnaval interpela-
cijo zoper notranjo ministrico Katarino Kresal, ki so jo vloži-
li poslanci SDS. V njej ministrici očitajo izdajanje odločb iz-
brisanim, kar bi po njihovem mnenju morali rešiti z ustav-
nim zakonom. Branko Grims (SDS) je dejal, da bo država 
zaradi te odločitve v prihodnje izbrisanim izplačevala visoke 
odškodnine, kar je v socialni krizi nedopustno. Kresalova je 
vse obtožbe zavrnila, češ da z uresničevanjem odločbe 
ustavnega sodišča sledi načelom pravne države. Koalicija jo. 
je odločno podprla, obtožbe o tem, da bodo odškodnine 
obremenile slovenske davkoplačevalce, pa je ocenila kot po-
litično manipuliranje. Državni zbor je nezaupnico Kresalovi 
zavrnil z 48 glasovi proti 31. D. Ž. 

LJUBLJANA 

Nova serija ukrepov 
Vlada pripravlja nove ukrepe za ublažitev gospodarske krize, 
sicer bo država zdrsnila v nevzdržen javnofinančni položaj. 
Napovedi o štiriodstotnem padcu BDP pomenijo 5,3 odstot-
ka javnofinančnega primanjkljaja, brez ustreznih ukrepov pa 
bi ta prihodnje leto narasel na 6,5 odstotka, je po seji skupi-
ne kriznih ministrov dejal minister za razvoj in evropske za-
deve Mitja Gaspari. Konkretni ukrepi na področju proraču-
na. zdravstvene in pokojninske blagajne še niso znani, načr-
tujejo pa racionalizacijo zdravstva, javnih zavodov in javnih 
podjetij, obeta se tudi podaljšanje delovne dobe do 65. leta 
in izenačitev žensk z moškimi na tem področju. Na slednjo 
napoved so se že odzvali svobodni sindikati, ki nasprotuje-
jo takšnemu ukrepu. D. Ž. 

mailto:danica.zavrl@g-glas.si


AKTUALNO in/b@g-gJaj.si 

Juliana - prevroč kostanj 
v družbi Voda Juliana so prepričani, da bi jim vlada morala podeliti koncesijo za črpanje karavanške 
vode. V ozadju celotne zgodbe naj bi bili "tajkuni", ki obvladujejo trg z vodo. 

U R Š A P E I E R N E L 

Ljubljana - Vodstvo družbe 
Voda Juliana, d. d., iz Mari-
bora je prejšnjo sredo sklica-
lo novinarsko konferenco v 
Ljubljani. Na njej sta direkto-
rica Nevena Tea Gorjup in 
predsednik nadzornega sveta 
Marjan Kranjc ob prisotnosti 
odvetnika iz odvetniške druž-
be Ceferin predstavila priza-
devanja za vnovičen začetek 
polnjenja vode Juliana. To so 
prenehali črpati julija leta 
2005 in odtlej izteka v Savo. 
Kot je povedala Gorjupova, si 
že od leta 2004 prizadevajo, 
da bi j im vlada podelila kon-
cesijo za izkoriščanje vode iz 
vodnega vira v karavanškem 
predoru, a vse do danes niso 
dobili niti odgovora. Kot so 
prepričani, njihova pravica 
do rabe vode izhaja iz soglas-
ja, ki j im ga je leta 1990 izdal 
tedanji Vodovod Jesenice. Na 
osnovi tega soglasja bi j im 
vlada že pred leti morala po-
deliti koncesijo, je povedal 
odvetnik Uroš Pogačnik in 
dodal, da je tudi ustavno so-
dišče odločilo, da zakonoda-
jalec ne bi smel poseči v že 
pridobljene pravicc, kar jc 
kasneje podrobneje uredil 
tudi zakon o vodah. Ker vlada 

Nevena Tea Gorjup 

kljub številnim dopisom in 
prošnjam Vodi Juliana še 
vedno ni podelila koncesije, 
bodo po Pogačnikovih bese-
dah na upravno sodišče \doži-
l i tožbo zaradi molka organa. 
Hkrati bodo vložili odškod 
ninski zahtevek za poplačilo 
škode, ki je nastala v obdo-

bju, ko ne morejo črpati in 
prodajati vode. Vodstvu Vode 
Juliana je pred kratkim ven-
darle uspelo priti na sestanek 
k ministru za okolje Karlu 
Erjavcu. A kot je povedala 
Nevena Tea Gorjup, naj bi 
bila zgodba, k i se vleče že 
osemnajst let, prevroč ko-

stanj celo za ministra. Tako 
naj bi ta dejal, da o zadevi na 
ministrstvu ne bodo odločali, 
dokler tečejo postopki na so-
dišču. Hkrati naj bi napove-
dal, da bodo pripravili javni 
razpis za podelitev koncesije 
za črpanje vode izpod Kara-
vank. A v Vodi Juliana se s 
tem nikakor ne strinjajo, saj 
so prepričani, da so oni edini 
upravičeni do koncesije. Po 
besedah predsednika nad-
zornega sveta Vode Juliana 
Marjana Kranjca j im prido-
bljene pravice do črpanja ka-
ravanške vode ne more od-
vzeti nihče, lahko pa j im na-
gaja, V ozadju naj bi bili "taj-
kuni", ki so lastniki večine 
vod na trgu, prihod Juliane 
pa bi razbil njihov monopol. 
Zato naj bi j im bilo v inte-
resu, da Juliana še naprej teče 
v Savo, je dodal Kianjc Gle-
de sodelovanja z obdnama 
Jesenice in Kranjska Gora, Id 
sta ustanovili svoje podjetje 
Karavanška voda za črpanje 
karavanške vode, pa sta Gor-
jupova in Kranjc dejala, da so 
še vedno pripravljeni na do-
govor. Vendar pa bodo vztra-
jali, da bodo upoštevali njiho-
va dosedanja vlaganja, Id so 
po njuni oceni vredna vsaj 
devet milijonov evrov. 

V Iskratelu iščejo nove trge 
"Iskratel je po načinu poslovanja investicijska panoga, ki je bila predvsem na vzhodnoevropskih trgih 
zelo prizadeta," pravi Andrej Polenec, glavni direktor podjetja Iskratel. 

BOŠTJAN BOGATAJ 

Kranj • Svetovna gospodar-
ska kriza pušča posledice v 
skoraj vsakem slovenskem 
in gorenjskem podjetju, kjer 
se spopadajo z upadanjem 
naročil, posledično odpušča-
jo delavce ali skrajšujejo de-
lovni čas. V uredništvo smo 
pridobili informacije, da trdo 
gospodarsko situadjo (pred-
vsem zaradi ruskega trga) 
močno čutijo tudi v Iskrate-
lu, zato smo prek njihove 
službe za odnose z javnostjo 
za nekaj odgovorov prosili 
glavnega direktorja Andreja 
Polenca. 

O sesutju ruskega trga in-
formacijsko-komunikacij-
skih tehnologij pravi: "Iskra-
tel je po načinu poslovanja 
investicijska panoga, ki je 
bila predvsem na vzhodno-
evropskih trgjh zelo prizade-
ta. Naši partnerji in kupd so 
občutao zmanjšali vložke v 
investicije, zato se je s tem 
povečala naša finančna izpo-
stavljenost. Ob vsem tem so 
problem na naših trgih tudi 
občutae devalvacije in nesta-

Andrej Polenec / F«O: NNA DOW 

bilnost samih trgov." V pod-
jetju se za skrajševanje delov-
nega časa niso odločili, na 
vprašanje o številu sodelav-
cev, ki so sestavljali Iskratel 1. 
oktobra lani in številom da-
nes, v podjetju ne odgovorijo 
natančno (dtat): "Iskratel je v 
letu 2008 zapustilo 54 sode-
lavcev, od tega 11 zaradi od-
povedi pogodbe iz poslovnih 
razlogov." O tem, koliko so-
delavcev je Iskratel zapustilo 
v zadnjih treh mesecih, di-
rektor Polenec nič. 

V velikem kranjskem tele-
komunikacijskem podjetju z 
več kot petdesetietnimi iz-
kušnjami so v preteklih me-
secih sprejeli več ukrepov za 
zagotavljanje optimalnega 
poslovanja. Zaradi upada na-
ročil v prvem kvartalu so v 
dogovoru s sindikatom in 
svetom delavcev znižali plače 
za deset odstotkov. Poleg 
tega so izvedli še štiri druge 
ukrepe: "Diverzifikadja pro-
daje: poskušamo odpreti 
nove trge, ki bi nam zagoto-

vili neodvisnost od nestabil-
nih vzhodnoevropskih trgov; 
čistimo produktno paleto: 
danes že lahlco govorimo o 
novi generadji dostopa in kr-
miljenja, vsekakor pa je za 
razvoj letos predvidenih kar 
dvajset milijonov evrov; 
zmanjšujemo investidje, 
promodjo, pogodbeno delo, 
tudi študentsko delo in delo 
zunanjih sodelavcev je okr-
njeno; zmanjšali smo povra-
čilo potnih stroškov (na 80 
odstotkov), zmanjšah letni 
regres in ukinili božičnico." 

Aktivnosti v IKT park so 
danes v celoti zamrznjene 
(zaradi nesprejemljivih raz-
pisnih pogojev države), da-
nes v Iskratelu bolj stavijo na 
Telekomunikadjskd center, 
za katerega imajo dovolj 
prostorov. "Seveda je kriza 
tudi priložnost za uspeh," v 
odgovoru še zapiše Andrej 
Polenec in nadaljuje: "Mi jo 
vidimo predvsem v prečišče-
nem produktnem portfelju, 
regionalni razpršenosti in 
naši veliki sposobnosti prila-
gajanja zahtevam tako trga 
kot kupcev." 

KOMENTAR 
D A N I C A Z A V R L Ž L E B I R 

Novi reveži 

Doslgje veljalo, da med 
socialno najbolj ran-
ljive kategorije prebi-

valstva sodijo matere samohra-
nilke, stargši ljudje v samskih 
gospodinjstvih in družine, kjer 
je eden od hraniteljev (ali celo 
oba) brez službe. Najnovejša 
gospodarska kriza pa ustvaija 
nove reveže cdo med družina-
mi, kjer sta zaposlena oba star-
ša, a družinski dohodki ne za-
doščajo za preživele. Ti skuša-
jo preživeti z nizkimi plačami, 
nekaterim jih delodajalci tudi 
zelo neredno izplačujejo, po-
sebr\o hudo pa je zanje, če so se 
v preteklosti še močno zadolži-
li. Za takšne prosilce bi v pri-
hodnje želdi zmanjšati breme-
na (iolgov, če so se zadolžili de-
nimo za stanovanje ali kako 
drugo dolgoročnejšo dobrino, 
smo slišali na škq§eloškem cen-
tru za socialno delo, kjer raz-
mišljajo o novih oblikah, kako 
pomagati. Sicer pa že sedanji 
socialni sistem omogoča različ-
ne načine pomoči, kar bodo te 
dni predstavili v posebni zlo-
ženki. Iz nje bo razvidno, da si 
štiričlanska socialno ogrožena 
družina lahko z različnimi so-
cialnimi tran^eiji (denarne 
pomoči, otroški dodatki, razne 
olajšave pri plačilu vrtca in po-
dobno) zagotovi za okoli tisoč 
evrov pomoči mesečno. 

Mnogim ljudem pa je ne-
ugodno prositi za pomoč in se 

jim zdi sramotno, da ne more-
jo preživeti z dvema dohodko-

ma. Morda so si doslej lahko 
pomagali z nadurami, s sivo 
(ali črno) ekonomijo, s štu-
dentskim delom svojih otrok, a 
vsego tega je v času gospodar-
ske krize manj. Spet drugi so 
doživeli udarec, ker so v prete-
klih letih (vsaj na videz) čisto 
dobro živeli: če že niso imeli 
dovolj dohodkov, so se zadolže-
vali s plačilnimi karticami ali 
najemali kredite, sedaj ko so se 

jim dohodki zmanjšali, pa pri-
tiskajo upniki. Nič novega ni, 
da se današnje generacije težko 
čemu odrečemo, saj so nas zla-
sti zadnje desetletje vzgajali v 
intenzivnem potrošniškem 
duhu. Toda kot kaže, so sedaj 
časi, ko se bo vendarle treba 
čemu odpovedati. Morda bi te-
daj, ko zaradi gmotne stiske 
zaprosimo za socialno pomoč, 
dobili tmU povabib, da se v izo-
braževalnih delavnicah nauči-
mo, kako preživeti v trših raz-
merah, kako racionalizirati 
svoje stroške, kako poseči po 
lastnih rezervah. Takšen tečaj 
Pomagaj si sam... bi bil nekaj 
podobnega, kar se sedaj dogaja 
z brezposelnimi, kijih v poseb-
nih delavnicah učijo pisati 
prošnje za novo zaposlitev. 

Med novimi socialno ogrože-
nimi prebivalci pa so se pojavi-
li tudi mladi. Teh ne ščitijo 
ukrepi, ki jih je država uvedla 
s subvencijo o skrajšanem delov-
nem času, namenjena podjet-

jem zato, da ne odpuščajo za-
poslenih. 
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Delavcem LTH je dovolj obljub 
^ 1. stran 

Začela se je prava agonija 
družbe, in delavcem pohaja 
potrpljenje. Kljub temu da 
so prav preko sindikata po-
magali odpreti vrata k mini-
stru za gospodarstvo, k i da je 
obljubil pomoč in podporo, 
ne vedo, kdaj se obeta reši-
tev. Pristali so na skrajšani 
delavnik in nižje plače, ki da 
je bil pogoj 2a bančno posoji-
lo, vendar so se zagotovila di-
rektorja in prvega nadzorni-
ka izkazala kot prazna. Neza-
upanje je toliko večje, ker so 
se vzroki in način odklopa 
električne energije ter bloka-
de računa s strani davčne 
uprave izkazali drugačni, kot 
je razlagal direktor Miloš Ko-
dre. V časih, ko veliko slo-
venskih podjetij ustavlja pro-
izvodnjo zaradi pomanjka-
nja naročil, je nezmožnost 
urediti proizvodnjo v LTH, 
ki ima naročil dovolj, še toli-
ko težje razumljiva. Vesti o 
tem, i t nameravajo za reši-
tev, poleg prodaje linije za 
proizvodnjo zamrzovalnih 

skrinj, ki so jih že lani prene-
hali izdelovati, začeti proda-
jati tudi preostale nepremič-
nine, med delavci vzbujajo 
nezaupanje i n sum, da bi 
lastniki želeli le rešiti del svo-
jega premoženja. Na včerajš-
njem zboru delavcev v okvi-
ru opozorilne stavke, so potr-
dili v petek postavljene stav-
kovne zahteve: izplačilo plač 
za januar in februar ter osta-
lih stroškov v zvezi z delom, 
takojšen zagon proizvodnje 
in prezaposlitev delavcev in-
ženiringa v matično podjet-
je. Če takoj ne bo rešitve, 
bodo zahtevali stečaj. 

Nekaj po 11. uri so se zače-
la pogajanja stavkovnega od-
bora z vodstvom podjetja, ki 
se je dopoldne vrnilo s se-
stanka z Novo Ljubljansko 
banko. Žal s slabimi novica-
mi, saj je banka za posojilo 
postavila nove, še ostrejše 
pogoje. Odgovor direktorja 
Kodreta torej je, da se bodo 
še naprej trudili za čimprejš-
nj i zagon proizvodnje, novih 
obljub o tem in o izplačilu 
plač pa n i mogel dati. 

TRŽIČ 

Obnova mostu v Retnjah 
Lansko jesen je Občina Tržič začela obnavljati most čez Trži-
ško Bistrico pod naseljem Retnje. Najprej je bila na vrsti ob-
nova vozišča in kovinske konstrukcije. Ker je bil močno po-
škodovan tudi prag mostu, bi bili ob naraščanju reke v nevar-
nosti oporniki objekta. Zato so se letos lotili še obnove poru-
šenega dela zaščitnega praga. Obenem bodo obnovili lesene 
poloblice, vstavili kovinske profile in prag zožili s kamnitimi 
bloki. Z obnovo bodo preprečili nadaljnje spodkopavanje 
mostu in zagotovili varnost udeležencev v prometu. S. S. 

OBCINA JESENICE 
Ž U P A N 

Gesla železaiiev 6, 4270 Jesenice 
www.jesenice.3i 

Župan Občine Jesenice, na podlagi 8. člena Zakona o volilni 
in referendumski kampanji (Uradni list RS, št 41/2007) 

o b j a v l j a 
POGOJE ZA PRIDOBITEV PRAVICE DO 

UPORABE PLAKATNIH MEST V OBČINI JESENICE 
ZA REDNE VOLITVE POSLANCEV IZ REPUBLIKE 

SLOVENIJE V EVROPSKI PARLAMENT 

1. Občina Jesenice ponuja organizatorjem volilne kampanje (v 
nadaljnjem besedilu: organizatorji) plakatna mesta na plakatnih 
panojih brezplačno. Plakatna mesta bodo enakomerno 
razporejena po cetotnem območju občine Jesenice, katerih 
število in skupna površina morata posameznemu organizatorju 
volilne kampanje omogočati vsaj osnovno informiranje volK/cev. 

2. Občina bo po potrebi določila tudi dodatna plakatna mesta, ki 
bodo organizatorjem na razpolago le pod določenimi pogoji in 
proti plačilu. 

3. Organizatorji morajo vtoge poslati najkasneje do 20. aprila 
2009 na naslov: Občina Joscnico, Komunalna dinekcija, Cesta 
žetezaijev 6,4270Jesenice. K a s n ^ vtog ne bomo upoštevali. 
V vlogi je potrebno navesti sedež, telefonsko številko, kontak-
tno osebo, želeno število plakatnih mest in dimenzijo plakatov. 

4. Občina Jesenice, Komunalna direkcija t)o zbrala vloge orgsi-
nizatorjev, in na podlagi načela enakopravnosti določila 
število plakatnih mest. 

5. Plakatiranje na ooločenih plakatnih mestih tjo mogoče od 
7. maja 2009 dalje. 

Tomaž Tom Mencinger 
ŽUPAN 

V znamenju anksioznih motenj 
v H iš i Zdravja GC s m o v petek, 27. marca, gost i l i dr . Klemena Rebolja, specialista psihiatra iz Psihiatrične 
bolnišnice Begunje. Vrhunsko predavanje o anksioznih motnjah je bilo odlično obiskano. 

M O J C A Š I M E N C 

Kranj - Anksiozne motnje so 
poleg depresije najbolj pogo-
ste duševne motnje v razvi-
tem svetu, po najnovejših 
ocenah pa samo v EU zaradi 
n j ih trpi več kot štirideset 
milijonov ljudi. Razvijejo se 
iz tesnobe, ki ne mine in po-
stane tako močna, da človeka 
ovira pri vsakdanjem življe-
nju. Najhujša oblika tesnobe 
je panični napad. 

Notranje nestabilni 
so bolj občutljivi 

Dr. Klemen Rebolj je po-
jasnil, da človek za svojo 
uravnoteženost potrebuje iz-
polnjevanje telesnih, social-
nih, duhovnih, samouresni-
čitvenih potreb in potreb, ki 
ga sproščajo. Kadar se začne 
posvečati samo eni od nj ih 
(običajno delu), postane no-
tranje nestabilen in zato bolj 
občutljiv za zunanje vplive. 
Tesnoija, ki je sicer norma-
len čustveni odziv na dražlja-
je iz okolja, postaja vse hujša 
in dolgotrajnejša in se lahko 
stopnjuje do svoje najhujše 
oblike - paničnega napada. 
"Naše telo lahko primerja-
mo s tehtnico. Bremena oko-
lice, k i se nalagajo na eno 
njeno stran in povzročijo ne-
ravnovesje, aktivirajo meha-
nizme, ki delujejo nasprotao 
in znova uravnotežijo si-
stem," je pojasnil. Kadar sta-
nje neravnovesja traja dlje 
ča.sa, v našem telesu pride 
do sprememb, ki se odražajo 
s čustvenimi, telesnimi, mi-
selnimi in vedenjskimi reak-
cijami. Pojavijo se nelagodje, 
nerazumljiv strah, izbruhi 
agresije, pretirana skrb, pre-
mišljevanje, ki ne reši pro-
blema, težave s koncentraci-
jo ... Simptomi tesnobe so 
tudi zavračanje socialnih sti-
kov, strah pred določenim 
predmetom ali situacijo (le-
tenje, višina, živali...), preti-

Dr. Klemen Rebolj, specialist psihiater, je pripravil odlično predavanje. 

ravanje z določenimi opravi-
l i (čiščenje, umivanje, pre-
verjanje stvari ...), pretirana 
skrb za druge, občutek za-
mrznjenosti ... Na telesni 
ravni se tesnoba kaže s hi-
t r im in pl i tvim dihanjem, 
pospešenim bitjem srca, vr-
toglavico, mravljinčenjem, 
tresenjem, krči, stiskanju v 
prsih, motnjami spanca... 

Najbolj učinkovito je 
kombinirano zdravljenje 

Anksiozne motnje v naj-
večkrat prizadenejo mlajše 
odrasle, vendar j ih opažajo 
tudi pri otrocih in starejših. 
Pogosteje se razvijejo pri lju-
deh, ki so nagnjeni k perfek-
cionizmu, pri tistih, ki imajo 
veliko potrebo po kontroli in 
odobravanju, ter tudi pri ti-
stih, ki slabo prenašajo kriti-
ko in Id pri sebi zanemarjajo 
znake, da so pod stresom. 
Poznamo več vrst anksioz-
n ih motenj: generalizirano 
anksiozno motnjo, panično 
motnjo, obsesivno kompul-
zivno motnjo, fobije, post-
travmatsko stresno motnjo. 
Najbolj pogoste so generali-

zirana anksiozna motnja, fo-
bije in panična motnja 
Zdravimo jih s sproščanjem 
spreminjanjem prepričan 
in/ali z zdravili. Izkušnje ka 
žejo, da je najbolj učinkovito 
kombinirano zdravljenje, pn 
katerem zdravila kombinira 
mo z različnimi psihotera 
pevtskimi pristopi Prva izbi 
ra pr i zdravljenju anksioz 
nih motenj z zdravili so anti' 
depresivi iz skupine selektiv-
n ih zaviralcev ponovnega 
privzema serotonina. Včasih 
zdravnik predpiše tudi po-
mirjevala (anksiolitike), k i 
zelo hitro olajšajo občutek 
napetosti. Ker povzročajo 
odvisnost, se odsvetuje je-
manje več kot še,<rt: tednov. 

Anksiozna motnja 
pogosto vodi v depresijo 

Za generalizirano anksi-
ozno motnjo sta značilni 
pretirana zaskrbljenost in 
napetost, k i se kažeta kot hi-
tro bitje srca, motnje kon-
centracije, pozabljivost, sla-
bost, bolečine v trebuhu, te-
žave s prebavo, dvom vase in 
v svoje sposobnosti, strah. 

da bi se kaj neprijetnega pri-
petilo ljudem, k i j ih imamo 
radi, negativne misl i . . . Po-
lovica oseb z generalizirano 
anksiozno motnjo kasneje 
razvije depresijo, zato je zelo 
pomembno, da jo pravočas-
no prepoznamo in ustrezno 
zdravimo. Pri fobijah gre za 
pretiran strah pred določeni-
m i predmeti in situacijami, 
na primer letenjem, višino, 
kačami, pajld ... Delimo jih, 
na agorafobijo (strah pred 
odprtimi prostori), socialno 
fobijo (strah pred tem, da v 
družbi izpadli neustrezni, 
da bi se osramotili, poniža-
l i ...) in razne specifične 
fobije. Slednje so zelo pogo-
ste so pri otrocih (predvsem 
v starosti od 6 do 9 let), na-
stanejo pa po sistemu Idasič-
nega pogojevanja. Običajno 
j ih ne zdravimo in po do-
ločenem času izzvenijo. Ka-
dar fobije omejujejo posa-
meznikovo sposobnost za 
normalno delovanje, j ih je 
treba zdraviti. Najbolj učin-

. kovita je kognitivno-vedenjs-
ka terapija, ki je na začetku 
lahko podprta z zdravlje-
njem Z zdravili. 

Prvi izračuni dohodnine 
Več kot pol milijona davčnih zavezancev je že prejelo informativne 
izračune dohodnine za leto 2008. 

CviTO ZAPIOTNIK 

Kranj - Davčna uprava je iz-
dala 518.973 informativnih 
izračunov dohodnine za leto 
2008 in j ih v torek izročila 
Pošti Slovenije, k i j ih je po 
navadni pošti poslala na na-
slove zavezancev. Izračunov 
tokrat še niso prejeli zave-
zanci s katastrskim dohod-
kom, tisti, k i uveljavljajo 
olajšave za vzdrževane dru-

žinske člane, tisti, k i so 
oddali napoved za odmero 
dohodnine od dohodkov iz 
oddajanja premoženja v na-
jem, zavezanci, ki opravljajo 
dejavnost in so obdavčeni 
po dejanskih prihodkih in 
odhodldh... 

Zavezanci, k i so prejeli 
informativni izračun, naj 
podatke natančno pregleda-
jo in jih primerjajo s svoji-
m i podatki oz. podatki, k i so 

j ih prejeli od izplačevalcev 
dohodkov. Če se z izraču-
nom strinjajo, j im n i treba 
storiti ničesar, izračun bo v 
35 dneh od odpreme pošilj-
ke samodejno postal dohod-
ninska odločba. V primeru, 
da se z izračunom ne stri-

• njajo, morajo v 35 dneh po-
dati ugovor, obrazec za to 
pa dobijo v davčnem uradu 
oz. izpostavi ter na spletni 
strani davčne uprave. Za 

vse informativne izračune 
iz prvega svežnja veljajo 
enaki roki: za dan odpreme 
se šteje 31. marec, rok za 
ugovor bo potekel 5. maja, 
rok za doplačilo premalo 
plačane dohodnine je 4. ju-
nij, preveč plačana dohod-
nina pa bo zavezancem 
nakazana na transakcijski 
račun 20. maja. 

Dav&a uprava bo nasled-
n j i sveženj informativnih 
izračunov dohodnine po-
slala zavezancem v prvi po-
lovici maja. Če zavezanci 
ne bodo prejeh izračuna, a 
so imeli lani dovolj obdav-
čljivih dohodkov, bodo mo-
rali sami vložiti napoved v 
času od 1. do 30. junija. 



GORENJSKA 

Letala niso preglasna 
Prve meritve okoli brniškega letališča so pokazale, da letala ne povzročajo prekomernega hrupa. 
Civilna iniciativa zahteva podatke o maksimalnih vrednostih hrupa. 

SIMON ŠUBIC 

Brnik - "Prve meritve letalske-
ga hrupa so pokazale, kot 
da letala šepetajo, sami pa 
vemo, kako glasna so, ko hru-
mijo nad nami," je predsed-
nik dvilne iniciative občanov 
Šenčurja Branko Pajer v to-
rek komentiral prve rezultate 
monitoringa letalskega hru-
pa, k i niso potrdili pritožb 
krajanov Šenčurja nad preko-
mernim hrupom, k i ga pov-
zročajo nizki preleti letal. Re-
zultate prvih, dvomesečnih 
meritev so predstavili na četr-
tem sestanku dvilne inidati-
ve s predstavniki ministrstva 
za promet. Aerodroma Ljub-
ljana, kontrole zračnega pro-
meta, Adria Airways, zavoda 
za varstvo pri delu in občine 
Šenčur. 

Meritve so pokazale, da je 
bil januarja in februarja kaza-
lec hrupa v nočnem času 
med 44 in 46 dedbelov, kar 
je pod mejo dovoljenih 48 
dedbelov, kazalec 24-ume 
meritve pa je bil z izmerjeni-
m i 55 oziroma 56 dedbcli 
prav tako pod rriejo dovolje-
nega - 58 dedbeli. "Meritve, 
ki so bile prikazane s kazald 
hrupa, ne predstavljajo de-

janskega stanja hrupa, zato 
smo od pristojnih z^tevali, 
da predstavijo maksimalne 
in minimalne vrednosti hru-
pa in meritve hrupa v dnev-
nih konicah," je dejal Pajer, 
k i se ob tem sprašuje, kako je 
lahko letalo Adrie Airwaysa 
3. marca odkrilo približno tri 
kvadratne metre strehe na 
stanovanjski hiši sredi Šen-
čurja, če je letelo po vseh 
predpisih, kakor trdijo odgo-
vorni. Civilna inidativa je 
prav tako nezadovoljna, ker 
prometno ministrstvo še 
vedno n i pripravilo pravilni-
ka o letalskem hrupu, ki ga 
obljubljajo že od leta 2004 
naprej. "Veseli pa smo oblju-
be Aerodroma Ljubljana, da 
bodo še letos zgradili gozdno 
pregrado proti Šenčurju. Do-
brodošla bi bila tudi ureditev 
procedure vzletanja in prista-
janja, saj je kršitev kar ne-
kaj," še razmišlja Pajer. 
Gozdna protihrupna pregra-
da naj bi po predstavljeni štu-
diji zmanjšala letalski hrup le 
do tri dedbele. 

"Inidativa je verjetno pri-
čakovala višje ravni izmerje-
nega hrupa, vendar smo j im 
razložili, da se po zakonoda-
j i in standardih, k i veljajo v 

Jernej Jenko, Zavod za 
varstvo pri delu 

Sloveniji, izračunavajo pov-
prečni kazald hrupa v oko-
lju," je razložil Jernej Jenko 
iz Zavoda za varstvo pri delu 
Ljubljana. Andrej Greben-
šek, pomočnik direktorja 
Kontrole zračnega prometa 
Slovenije, pa zagotavlja, da 
so procedure letenja že v ce-
loti prilagodili zahtevam d-
vibie iniciative. "Vzlete letal 
nad Šenčurjem smo med 
22. in 24. uro omejili v naj-
večji možni meri, ponoči pa 
v celoti prepovedali, razen če 
vreme ali neke izredne raz-
mere ne zahtevajo drugače, 
kar se zgodi pri petih do de-
setih odstotkih vseh letov." 

Priklop naj ne bo obvezen 
DANICA ZAVRL ŽLEBIR 

Preddvor - Zadnja seja ob-
činskega sveta v Preddvoru 
je obravnavala eno samo 
temo, daljinsko ogrevanje na 
biomaso. Najpomembnejši 
del razprave je sicer zadeval 
za sedaj neuspelo prodajo 
podjetja Energetika, svetniki 
pa so obravnavali tudi odlok 
o načinu izvajanja gospodar-
ske javne službe upravljanja 
in vzdrževanja toplovodnega 
omrežja in načinu preskrbe 
s toplo vodo. Najbolj sporno 
se j im je zdelo določilo, k i 

predvideva, da je priklop na 
daljinski toplovod obvezen 
za vse individualne objekte, 
kjer je to tehnično izvedljivo. 
Svetniki so menili, da prebi-
valcev k temu ne bi smeU si-
liti, saj je danes na voljo več 
virov energije, ljudje pa naj 
se zanje odočajo po tržnem 
načelu. Odlok so sicer spre-
jeli, vendar so iz njega izvze-
l i dd, k i bi občanom nalagal 
obvezen priklop. 

Govorili pa so tudi o kon-
cesijski pogodbi za uprav-
ljanje in vzdrževanje toplo-
vodnega omrežja in preskr-

be s toplo vodo v občini. 
Ker je tudi ta pogodba pred-
met pogajanj z morebitni-
m i kupci podjetja Energeti-
ka, je tokrat niso dokončno 
potrdili, saj naj bi jo svetni-
k i še dopolnili s svojimi pri-
pombami. Najpomembnej-
ša sprememba zadeva pla-
čevanje koncesnine. Doslej 
je bila koncesija brezplač-
na, po novem pa naj bi kon-
cesionar plačeval koncesni-
no v višini amortizacije po 
triodstotni letni stopnji na-
bavne vrednosti toplovod-
nega omrežja. 

Kritično o poslovanju občine 
STOJAN SAJE 

Tržič - Na marčni seji občin-
skega sveta Občine Tržič je 
nadzorni odbor poročal o 
opravljenih pregledih posa-
meznih proračunskih po-
stavk od začetka leta 2007 
do konca septembra 2008. 
Predsednica Helena Polaj-
nar je pojasnila, da so pre-
gledali postopke pri prodaji 
premoženja, izbiro podjetja 

za varovanje objektov in iz-
vajanje te službe, urejanje 
javnih površin, gradnjo pri-
zidka k OŠ Bistrica in inve-
stidje v infrastrukturo. Ugo-
tovili so, da so pri načrtova-
nju investicij premalo upoš-
tevali obseg občinskega pro-
računa i n neporavnanih ob-
veznosti iz prejšnjih let. Že 
prej je odbor opozarjal na 
pomanjkljivosti, k i j ih je raz-
krila tudi notranja revizija. 

Občinski upravi so predla-
gali upoštevanje priporočil 
pr i rebalansu proračuna za 
leto 2009 in proračunih za 
prihodnja leta. Župan Borut 
Sajovic je svetnikom pove-
dal, da so j ih zajeli v priprav-
l jenem rebalansu. Mandat 
za vodenje občine so prevze-
l i ob več kot štirih mil i jonih 
evrov dolga, sedaj pa ga je 
4,3 mili jona evrov ob veliko 
večjih projektih. 

Andrej Crebenšek, kontrola 
zračnega prometa 

"Aerodrom Ljubljana je po 
besedah predsednika uprave 
Zmaga Skubirja v celoti iz-
polni l svoje obljube dv i ln i 
iniciativi. "Namestili smo 
sonde za merjenje hrupa, 
dogovorili pa smo se tudi, da 
gremo v projekt postavitve 
protihrupne pregrade, ki ga 
bomo izpeljali proti koncu 
leta ali najkasneje do sredine 
prihodnjega leta. Kot sem 
seznanjen, se je hrup precej 
zmanjšal tudi zaradi posta-
vitve novega navigadjskega 
sistema, ki omogoča, da leta-
la pr i vzletanju proti Šenčur-
ju takoj usmerijo levo," je 
povedal Skubir. 

V Dvorski vasi 
tudi igrišče za golf 
Radovljiški občinski svet je potrdil osnutek 
sprememb prostorskih dokumentov, ki med 
drugim v Dvorski vasi omogočajo igrišče za golf. 

MASJANAAHAČIČ 

Radovljica - Potem ko so 
opozidjski svetniki zaradi 
nestrinjanja z načinom 
dela zapustili sejo radovlji-
škega občinskega sveta, je 
ta med drug im potrdi l 
osnutke sprememb in do-
polnitev nekaterih občin-
skih prostorskih dokumen-
tov, s katerimi naj bi občina 
omogočila hitrejše izvedbe 
investidj, za katere se načr-
tuje pridobivanje evropskih 
ah državnih sredstev oziro-
ma so za občino razvojno 
pomembne. Med n j im i so 
čistilna naprava v Kropi, 
športni park ob osnovnih 
šolah Lipnica in Lesce, 
gradnja in urejanje nekate-
r ih cest ter širitev območja 
gradu Dmča v Dvorski vasi. 
T u naj bi investitor, podjet-
je Predence d.0.0, med dru-
gim gradilo tudi manjše 
golfsko igrišče. "Globalna 
ekonomska situacija terja 
nagle odločitve, k i morajo 
imeti zagotovljene ustrezne 
prostorske možnosti takoj, 
ko se pojavi takšna potreba. 

Pobuda za širitev dejavno-
sti je tako rezultat analize 
in raziskave trga, kjer se je 
ugotovilo, da je obseg, k i je 
zajet v PGD in gradbenem 
dovoljenju, nujno treba raz-
širiti oziroma dopolniti," je 
pojasnila Marjana Novak, 
svetovalka za tur izem v 
družbi Predence, d. o. o. 

"Poleg dejavnosti, predvi-
dene v gradbenem dovolje-
n ju, se je v postopku pri-
prav za obratovanje kom-
pleksa izkazala potreba po 
razširitvi dejavnosti, med 
drugim po razširitvi izven 
območja zemljišč, k i so bila 
obravnavana v gradbenem 
dovoljenju, saj le širok 
spekter ponudbe, k i mora 
sicer bit i združlj iv, lahko 
zagotavlja kvalitetno i n 
uspešno poslovanje takega 
kompleksa. Zato se v ta na-
men predvideva urediti še 
športno-rekreacijske povr-
šine, kamor v prvi vrsti so-
dijo tako imenovana golf-
akademija z vadbenimi po-
vršinami (do pet lukenj oz. 
vadbenih mest) i n sprem-
ljajočimi objekti." 

IZBERITE MODRO SVOJO POT 

Zavarovalnica Maribor d.d., 
trdna in zanesljiva vseslovenska zavarovalna družba, ki je vredna zaupanja 

išče tri nove sodelavce/sodelavke 

ZAVAROVALNEGA ZASTOPNIKA 
v PE Predstavništvu Kranj 

če Iščete dinamičen, kreativen poklic in vas veseli delo z judmi, 
ste komunikativni, ustvarjalni, dinamični in željni novih izzivov, vas vabimo k sodelovanju. 

Pogoji za zasedbo: 
• Najmanj V. sopnja izobrazbe 
• Vozniški izpit B kategorije 
• Komunikativnost in dinamičnost 
• Poznavanje dela z računalnikom 
• Aktivno znanje slovenskega jezika 
• Izkušnje na področju trženja zavarovanj, ni pa pogoj 

Delovno razmerje se bo sklenilo za določen čas 6 mesecev, 
s polnim delovnim časom. 

Nudimo: 
• Kontinuirano izobraževanje 
• Dinamično delo 
• Stimulativno nagrajevanje 
• Možnost izgradnje poklicne kariere 

Svojo vlogo z dokazili o izpolnjevanju navedenih pogojev pošljite v roku 5 dni 
od objave oglasa na naslov: 

ZAVAROVALNICA MARIBOR d.d., Cankarjeva 3, 2507 Maribor, 
služba za splošno pravne in kadrovske zadeve, oddelek za razvoj zaposlenih. 

O rezultatih izbire bodo prijavljeni kandidati obveščeni v roku 8 dni od sklenitve 
pogodbe o zaposlitvi z izbranim kandidatom. 

P R I D R U Ž I T E S E U S P E Š N I M ! 


